

Retail Opportunities

Assistant Store Manager (Full time)


- Responsible for the counter daily operations, manpower allocation and cost control
- Manage and provide training to the team, lead the team to achieve sales target
- Handle customer enquiries and understand their needs
- Constantly review store environment and key business indicators to identify concerns and opportunities for improvement

店副經理 (全職)


- 負責協助店經理監督餐廳日常營運及成本控制，確保分店營運順暢
- 管理及培訓員工，帶領餐廳團隊提供優質服務及達到營運指標
- 主動瞭解顧客和所在社區的需求
- 指導夥伴有效提升顧客服務質素，以確保夥伴為顧客營造並維持良好的“星巴克體驗”

Apply Method 申請方法

Hong Kong Application 香港區申請

1. Click [點擊](#) 
2. Submit your application to any of our Hong Kong Starbucks stores.
親臨任何香港星巴克分店遞交職位申請表。

Macau Application 澳門區申請

3. Click [點擊](#) 
4. Submit your application to any of our Macau Starbucks stores.
親臨任何澳門星巴克分店遞交職位申請表。

美心集團會保留應徵者的個人資料不超過二十四個月以供日後招聘用途。如集團的附屬或聯營機構在此其間出現職位空缺，集團會將閣下的申請交予有關單位/部門考慮。按個人資料私隱條例，閣下有權申請查閱或更改個人資料。若閣下欲行使以上之權利，請與人力資源部聯絡。

It is our policy to retain the personal data of applicants for future recruitment purpose for a period of 24 months. When there are vacancies in our subsidiary or associate companies during the period, we may transfer your application to them for consideration of employment. Under the Personal Data (Privacy) Ordinance, you have a right to a request access to, and to request correction of your personal data in relation to your application. If you wish to exercise these rights, please contact our Human Resources Department.

© 2019 Starbucks Coffee Company. All right reserved